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Notulen Bestuurlijk overleg West-Friesland Convenant voorkomen voortijdig schoolverlaten 

 

Datum en tijdstip  12 maart 2020  van    11.00 – 12.30 uur 

Locatie  Stadhuis Hoorn   vergaderruimte  kamer C012 

Voorzitter Dhr. S. Bashara  notulist   mevr. I. Bakker 

 

Aanwezig: dhr. S. Bashara, mw. M. Weima, mw. M. Spaansen, dhr. J.J. Jaasma, dhr. J. van Berkum,                   

dhr. E. Kramer, dhr. H. Nijdeken, mw. A. Mur, dhr. J. Westerik, mw. E. Klap-van Strien, mw. J. Harms    

Afwezig: dhr. N. ’t Hooft, dhr. J. Holz, mw. F. Jelles 

    

  Actie 

1. Opening en vaststelling van de agenda + mededelingen 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. De agenda van deze vergadering wordt vastgesteld. 

• Dhr. Holtz en dhr. ’t Hooft hebben een bericht van verhindering gegeven.   

• Mw. Klap vervangt Mw. Ipenburg, zij heeft een andere baan. 

Dhr. Nijdeken vertegenwoordigt wethouder Kuipers die voor het agendapunt 2 REA/VSV was 

uitgenodigd. 

Mw. Spaansen heeft een mededeling rondom het thema overstap VO-MBO. Onlangs heeft in NKL 

een eerste bijeenkomst plaatsgevonden waarbij gesproken is over de nieuwe wetgeving rond 

doorlopende leerwegen, en hoe het mbo-onderwijs sterk kan worden gepositioneerd. Besloten is 

om dit ook in regio WFL te organiseren. Gesproken zal worden over hoe men elkaar beter kan 

informeren etc. Verdere informatie volgt.  

Mw. Klap voegt toe dat haar collega dhr. Smits al langere tijd deelneemt aan een overleg, met 

o.a. dhr. Oud van het Clusius College en dhr. De Witte van de mbo-raad, om Noord-Holland als 

sparring regio te zien op het gebied van onderwijs en arbeidsmarkt. Hoe gaan stromen, welke 

data zijn er, welke overleggen zijn er, hoe kunnen zaken beter op elkaar afgestemd worden.  

Op 23 maart is een volgend overleg met alle mbo-instellingen uit de provincie.  

Mw. Harms deelt mee dat de nieuwe voorlopige VSV-cijfers 2018-2019 beschikbaar zijn. Mw. 

Weima licht toe dat het landelijk VSV-cijfer is gestegen naar 2,01%.  De regio WFL heeft ook te 

maken met een stijging naar 1,96% Voor de regio kunnen hieruit 2 belangrijke punten worden 

gehaald. 

Alle categorieën blijven onder de landelijk gemiddelden behalve bij de VO-onderbouw. Dit heeft 

te maken met de jongeren die uitvallen bij de Eerste Opvang Anderstaligen die uitgevoerd wordt 

(onder verantwoordelijkheid van het VO) bij het Horizon College. Daar is een uitval van 

anderstaligen van 11%. De afgelopen 2 jaar doet NKL het iets beter dan WFL. Ook daar is een 

overall stijging van 1,53 % naar 1,81%. Wat opvalt is dat het percentage uitval van anderstalige 

jongeren 3% is. Het is interessant om te onderzoeken of WFL meer anderstaligen heeft of dat het 

NKL beter lukt om de anderstaligen in het onderwijs te houden. Er moet goed worden gekeken 

naar de reden. Dhr. Nijdeken wijst op het overleg van het Newton dat de regie heeft op deze 

doelgroep. Mw. Harms geeft aan dat het een specifieke doelgroep betreft van anderstalige 

jongeren die doorstromen naar het mbo maar onvoldoende taalniveau hebben. Dhr. Jaasma 

adviseert om contact op te nemen met de begeleiders op de scholen. Gesproken wordt over de 

rol van het steunpunt VSV en de scholen. Mw. Mur zou het goed vinden als mw. Harms de 

partijen bij elkaar brengt om tot een goede analyse te komen. Voor het volgend overleg wordt de 

stand van zaken geagendeerd. Mw. Harms wijst op het belang van een goede verbinding met de 

gemeente in verband met de inburgering en omdat Werksaam er ook een belangrijke taak in 

heeft. Mw. Harms is bereid om een voorzet voor een bestuurlijke opdracht te maken maar geeft 

ook aan dat het betekent dat er inzet moet komen vanuit de scholen en de gemeente.  

Over het aansluiten van Werksaam merkt de voorzitter op dat zij in de nieuwe structuur zullen 

aansluiten in het Bestuurlijk Overleg.  

Mw. Weima brengt m.b.t. tot de VSV-cijfers, de stijging als gevolg van Groenpluk, ter sprake. 

Mw. Klap deelt mee dat de minister vandaag met een aantal organisaties een intentieverklaring 

tekent. Bij een schoolverlater zonder startkwalificatie, zal er beter en sneller worden gekeken hoe 

een werkplek kan worden omgezet in een BBL-plek. Dit om een gezamenlijke inspanning en 

verantwoordelijkheid te voelen om de jongere alsnog een startverklaring te laten behalen.  
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2. Overlegstructuur REA/VSV 

De voorzitter geeft aan dat het voorgaande agendapunt een mooi bruggetje is naar dit 

agendapunt. Hij zou het verstandig vinden om beleidsmatige/strategische punten die vanuit het 
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technische/cijfermatige VSV-overleg naar voren komen, vervolgens in het REA-overleg te 

bespreken. Voorts wordt een toelichting op de memo gegeven. 

Mw. Spaansen geeft aan dat zij als vertegenwoordiger van het mbo en als contactschool aan het 

VSV-overleg deelneemt, haar collega dhr. Terpstra neemt deel aan het REA-overleg. 

Gesproken wordt over de vertegenwoordiging binnen het VSV-overleg. De voorzitter pleit om het 

vrij te laten wie aan tafel schuift. Dit omdat veel leden van het Bestuurlijk Overleg VSV 

regelmatig aansluiten bij het REA. Later kan het VSV-overleg dan eventueel in smallere vorm 

vergaderen. Mw. Harms wijst erop dat het planningstechnisch ingewikkeld is, zeker in combinatie 

met het REA. Besloten wordt om een tussenvorm te hanteren met een vertegenwoordiging van 

sectoren (als vanuit elke sector vertegenwoordiging is, dan is er voldoende mogelijkheid voor het 

plannen van een datum). De voorzitter van het VSV-overleg en de voorzitter van het REA-overleg 

kunnen elkaar vervangen. Mw. Spaansen vraagt zich af of binnen het VSV-overleg voldoende 

ruimte blijft voor het bespreken van problemen zoals de anderstaligen. Dhr. Jaasma merkt op dat 

de informatie die vanuit het BO VSV voortvloeit niet op een (directeuren)tafel belandt. Hij vraagt 

aandacht voor een goede verbinding tussen de verschillende overleggen. Mw. Mur oppert dat 

mw. Harms meer uitvoerende zaken in een ander verband kan voor bespreken om deze 

vervolgens in het BO VSV te brengen. Dat zou leiden tot meer effectiviteit. Er volgt een discussie 

over de (gewenste) structuur en de benodigde ambtelijke vertegenwoordiging. Mw. Harms merkt 

dat binnen het onderwijs in mindere mate ambtelijke ondersteuning aanwezig is. De voorzitter 

benoemt ook de input vanuit de diverse organisaties om het VSV-overleg te voeden. Mw. Harms 

concludeert dat we een poging doen om op hetzelfde moment een BO-VSV en REA-vergadering 

te combineren. Mocht dit niet lukken, dan worden de overleggen vlak na elkaar gepland. Het 

steunpunt nodigt iedereen uit, zoals nu gebruikelijk. De partijen bepalen onderling wie aansluit. 

Een meerjarige planning zou goed zijn. De voorzitter bespreekt met wethouder Kuipers over de 

ambtelijke ondersteuning (planning). Iedereen gaat akkoord met het voorstel.  

 

3. Verslag Bestuurlijk overleg WFL VSV 28 november 2019  

Het verslag wordt onveranderd vastgesteld met dankzegging aan de verslaglegger. 

 
 
 

4. Jaarrekening 2019                                                                                                            

Mw. Harms geeft een korte toelichting. Iedereen gaat akkoord met de jaarrekening. 

 
 
 

5. 1e begrotingswijziging 2020 

Mw. Harms geeft aan dat een bedrag van € 21.767 wordt bestemd aan het Tweede Opvang 

Anderstaligen-project. Dan is er nog een bedrag over van € 14.947, zij stelt voor dit te 

bestemmen als onvoorzien. In overleg met de regiegroepen wordt een goede bestemming voor 

dit bedrag gezocht. Aan het einde van het jaar doet zij daar verslag van. Iedereen gaat akkoord 

met de eerste begrotingswijziging.  

Mw. Klap wijst erop dat het budget aan het einde van dit convenant jaar op moet zijn. 

 

 

 
 
 
 
 

 Stand van zaken vervolgaanpak voortijdig schoolverlaten 2020-2024  

Mw. Harms geeft een toelichting. Momenteel is een werkgroep bezig met de voorbereiding van 

het nieuwe programma. Op 11 mei komt de Bestuurlijke Kerngroep bij elkaar om hierover te 

praten. Dit moet leiden tot het vaststellen in het bestuurlijk VSV-overleg op 25 juni. Zaken die 

aandacht vragen zijn, de uitval in het mbo, de begeleiding van jongeren in een kwetsbare 

posities en de bestuurlijke/regiegroepen-structuur. 

Mw. Harms wijst op de bestuurlijke planning die is vastgesteld, deze is erop gericht dat het plan 

op 25 juni in het Bestuurlijk Overleg WFL wordt vastgesteld, waarna het op 30 juni kan worden 

vastgesteld in het college van B&W en dezelfde dag zal worden ingediend bij het Ministerie. 

Mw. Harms noemt nog de internetconsultatie waarbij zij heeft aangegeven het niet eens te zijn 

met de subsidieverlaging als gevolg van een andere regio-indeling (1 RMC-regio erbij) en het feit 

dat er geen loon – en prijsindexering wordt toegepast. Mw. Klap geeft aan dat er geen 

wijzigingen zullen worden aangebracht voor de aankomende periode. Mogelijk heeft het invloed 

op de periode na 2024. De heer Nijdeken spreekt hierover zijn ongenoegen uit. 

 

 
 
 
 

7. Stand van zaken uitvoeringsjaar 2019  

Mw. Harms geeft een toelichting op het overzicht. Dhr. Nijdeken geeft aan dat veel projecten op 

groen staan. Mw. Mur vraagt of mw. Harms zich ergens zorgen overmaakt en waar de 

bestuurders een rol in kunnen spelen. Mw. Harms geeft aan dat de zorgen al eerder zijn 

genoemd, namelijk rond de anderstaligen. Ook noemt zij de hoge uitval in Oostelijk WFL. Dhr. 
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Jaasma geeft aan dat het hier veelal gaat om zwakkere jongeren. Gekeken wordt naar betere 

vervoersmogelijkheden. Mw. Weima vult aan dat gisteren het nieuwe loket van het JoLo in 

Oostelijk WFL is geopend.  

 

 

8. 
 

Rondvraag en sluiting 

Mw. Mur geeft aan dat zij zojuist heeft vernomen dat de schoolleiders de scholen willen sluiten 

i.v.m. het coronavirus. 

Mw. Weima vraagt of er vanuit het VO behoefte is om over de naam- en rugnummers van de 

uitvallers te worden geïnformeerd. Dhr. Nijdeken beaamt dit. Mw. Weima vraagt of er al meer 

bekend is over de werkgroep AVG. Dhr. Nijdeken antwoordt dat dit binnenkort volgt.  

Mw. Klap geeft aan dat er vanuit de gemeente Haarlem via een brief aandacht is gevraagd bij de 

minister voor het benodigde geld voor onderwijs aan anderstaligen en het vraagstuk rond het 

ontbreken van financiële middelen voor de specifieke voorziening die `Heliomare` 

beroepsonderwijs biedt. De brief ligt bij de minister en er komt een reactie op. 

Het eerstvolgend overleg is op 25 juni. 

 

 
 
 

 
 

 


